
Langå Bådelaug. 

    BESTYRELSESMØDE DEN   16/1   2019.  
 

Fremmødte: Poul,   Kaj,   Erik,    Ole   og   Arne Bo,   fraværende  +  Lone    

Referant: Arne Bo 

 

Dagsorden. 
 

1; Gennemgang af sidste referat. 

 En referat blev godkendt uden bemærkninger. 
  

2; Nyt fra formanden/næstformanden. 

 Poul havde lidt nyt ang. projektet omkring Bådelauget, Han havde tegninger med, han vil sende 

 dem elektronisk til bestyrelsen, byggeriet vil starte til marts/april 2019. Der er blevet samlet samlet i 

 alt kr. 2.335.000 til bygningsdelen. Der skal laves minirensningsanlæg til vandet fra både det       

 offentlige og Bådelaugets egen toiletter.                                                                                             

 Vi talte igen igen om døren til ølrummet, Poul snakker med Danbox, i morgen, om de vil lave det.                    

 Generalforsamlingen blev gennemgået Arne Bo, Ole og Erik er på valg, Ole og Erik vil sige ja til 

 genvalg, Arne Bo vil ikke modtage genvalg. Der blev snakket om mulige emner i stedet for Arne Bo, 

 der blev nævnt tre emner, der skal forhøres om interesse. Brian er på valg som 1. suppleant. 

3; Nyt fra kassereren. 

 Erik sagde, at vi havde fået muldvarper på pladsen. Poul tager kontakt til muldvarpemanden. 
  

4; Nyt fra pladsmanden. 

 Ole meddelte at vi havde fået afslag fra TRYG fonden, om at sponsorere et nyt redningspost til       

 klubben, han vil prøve andre fonde. 

5; Nyt fra sekretæren. 

 Intet nye fra sekretæren 

6. Kommende aktiviteter. 

 Arne Bo havde lavet et udkast til aktivitetskalenderen, som blev godkendt med nogle få rettelser. 

7; Næste bestyrelsesmøde.  

 Er onsdag d. 13. februar 2019 kl. 19.00. 

  

 Godkendt d.   


